



PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING

27 April 2023, 20:00

Närvarande:

Cathrine Sandberg, ordförande
Jenny Davidsson, vice ordförande
Kristina Hagman, sekreterare
Tuija Riuttanen
Monica Rohland
Åse Arnvik
Lina Gustavsson
Susanne Larsson
Karin Andersson

Frånvarande:

Giesela Magnusson, kassör

Dagordning

- 1) Mötets öppnande
Mötet förklaras öppnat.
- 2) Dagordningen
Dagordningen godkändes.
- 3) Val av justerare
Till justerare utsågs Karin.
- 4) Närvaro
Alla utom Giesela Magnusson, kassör, deltog i mötet.
- 5) Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll är godkänt.
- 6) Styrelsens sektionsindelning
Cathrine – uppdatering av stadgar
Jenny - fritid
Giesela – ekonomi
Kristina - tävling
Tuija - tävling
Monica - fritid
Åse - tävling
Lina - tävling
Susanne – fritid
Karin – fritid

Online marknadsförings position önskas delegera till någon annan intresserad medlem i föreningen.
Louise Sporräter intresserade av att hjälpa till med ungdomsverksamheten.

- 7) Föreningens sektioner

i. TÄVLING – Tujia, Kristina

- Vínir KM i 17 sept: Lina tävlingsledare, på Klevisvik. Sponsoridéer & funktionärer eftersöks.
- VSM 18-21 maj: Cathrine är ansvarig för caféet och söker medhjälpare, på Sæve. Jenny kan hjälpa till att handla.

ii. UNGDOM –

Idé finns om att ha en fri ungdomsträning med Smaulibana och att vi köper fika.

iii. FRITID – Susanne, Monica, Karin

Grovplanering gjord:

- a. Långritt 13 maj
- b. Studiebesök
- c. Digital föreläsning
- d. Uteritt hos Majsan 2/9
- e. Skojmästerskapen
- f. Stickjunta
- g. Heimirevent, i januari

iv. EKONOMI – Giesela/Åsa

- a. Resultatet hittills på minus 20 000:- men likviditeten god.

8) Övriga frågor

- Eventuella års-temans förslag fastställs med hjälp av Karin & Kristina.
- Vestur information:
 - Sævebanans underhåll är utlagd på medlemsföreningarna; Vínir ska rensa ogräs på ovalbanan samt tvätta de vita stolparna på ovalbanan, innan VSM. Rid & røj den 13 maj.
- SIF:s information: stadgarna ska ses över på SIF vilket kan ge att vi i Vínir också borde se över våra stadgar.
- Återstartsstöd: bidrag kan sökas för nivå 3 & 4 tävlingar (max 10.000: -) och det ska vi söka innan 5 maj. Cathrine & Anette
- Stöd för aktiviteter för 65+: sökes i RF SISU senast 30 april, Vínir fritid inventerar frågan. Eventuell träningsdag inför skojmästerskapen är föreslaget. Cathrine & Anette
- Fritidsläger på Wången 27-29 oktober har SIF bjudit in till. Ska också spridas på Vínirs media också.
- Föreningscertifikat bör vi sträva efter så vi får minst 5.000: - per år via SISU. Certifikatet bygger på värdegrund och olika policys. Cathrine & Jennys man
- Utdrag ur belastningsregistret behövs för alla som tränar ungdomar, som vi anlitar. SIF gör även detta för styrelsen. Vi ska införa detta för vår styrelse då vi anordnar aktiviteter för ungdomar. Dock behöver vi först förstå exakt vad det innebär innan vi applicerar det på vår styrelse.
- Hugos fråga – Hrafna Floki får betala sin del av hyra (vi återkommer med pris) för ljudanläggning på tävlingen, i samarbete med Klevisvik.
- Förslag om att vi ska ha en låstävling, Nivå IV, för att fler ska lära sig att arbeta i Sportfengur. Pengar ska ansökas om. Tävlings ska hållas, dock innan 01-10-2023.

9) Nästa möte (plats & tid)

21 juni, 18:30 på Sintorp

10) Mötet avslutas

Mötet förklaras avslutat.

Justerat av:

Sekreterare

Justerare



Kristina Hagman



Karin Andersson

x